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Carsten Ørnsholt, Trægruppen i Haderslev <carstenornsholt@live.dk>; Danmarks Naturfredningsforening 

- Lars Rytter <larsdn@rytter.org>; Blomsterikongebroskoven@gmail.com; Dansk Jægerforbund - Chr. 

Thye <thye@bbsyd.dk>; Familielandbruget LRS - Vejle - Rikke Kyhn <rky@lrs.dk>; Flemming Thomsen, 

Friluftsrådet <fthomsen@tdcadsl.dk>; Gitte Andersen, Naturvejlederforeningen DK 

<dinnaturvejleder@gmail.com>; Hans Damgaard, Kolding Herreds Landbrugsforening 
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Petersen, Dansk Skovforening <tyrstrupgaard@christiansfeld.tv>; Sten Nielsen, Dansk Ornitologisk 

Forening <stendof@gmail.com>; Sønderjysk Landbo Forening - Peter Aalykke Jensen <paj@slf.dk>; Søren 

Rygaard Lenschow, Kongeåens Sammenslutning af sportsfiskere <soren.rygaardlenschow@gmail.com>; 

Torben Lindholst, Kolding Sportsfiskerforening <t.lindholst@gmail.com>; Anne-Vibe Jensen, Billund 

<avrj@billund.dk>; Carsten Pedersen, Fredericia <carsten.pedersen@fredericia.dk>; Elke Schäfer, 

Middelfart <elke.schafer@middelfart.dk>; Helle Hartmann, Haderslev <hhar@haderslev.dk>; Inger 

Birkebæk Madsen <inbm@kolding.dk>; Marianne Bjerre, Vejle <marbj@vejle.dk>; Per Johansen, Vejen 

<pj@vejen.dk>; petru@vejle.dk; Stine Lindstrøm, Fredericia <stine.s.lindstrom@fredericia.dk>; Søren 

Mikael Møller <somo@kolding.dk> 

Cc: kelan@vejle.dk 

Emne: Re: Naturrådet - endelige dokumenter til ministeren og de respektive byråd 

  

Kære Alle 

  

Sekretariatet har viderebragt ikke godkendte tekster.  

I brev til ministeren skrives det at vi tager udgangspunkt i kommuneplaners udpegninger, og 

dette skrives også i vores anbefalinger til politikerne. Der skrives at der er enighed på dette felt. 

Dette er ikke korrekt. 
  

Jeg har siden 22 juni, overfor Søren Bjerregaard, påpeget dette, og forklaret at teksten ikke var 

korrekt, og at jeg ikke kunne godkende den, og sendte samtidig min mindretalsudtalelse 

vedrørende konsekvensberegninger, mangelfuldt datagrundlag og uensartet udpegninger i den 

eksisterende udpegning.  
  

Den 27 juni bad jeg om at se hvordan en ny tekst ville se ud, for at kunne godkende eller ikke, 

men fik afslag. Der er stadig skrevet “Kommunerne i Trekantområdet har allerede udpeget et 

Grønt Danmarks Kort i den fælles kommuneplan for Trekantområdet 2017 til 2029. Vores 

arbejde har derfor taget afsæt i denne udpegning“, der er ikke enighed i dette udgangspunkt. 

Hvilket jeg tager stærkt afstand fra. Søren Bjerregaard har nægtet at ændre tekst og på trods af 

mine indvendinger skrevet at der er enighed, og ikke medbragt min mindretalsudtalelse i sin 

fulde længde. 
  

Jeg har sendt min holdning til ministeren, og nu beder jeg om at denne klage sendes til de 

berørte politikere i de 7 kommuner som har deltaget i Naturråd område 10. 
  



Jeg havde ventet at de kommunale forvaltninger ville arbejde for at vores anbefalinger var 

retvisende, og at vores påpegede fejl ville blive rettet inden den 15 juli. Dette er ikke sket, 

hvorfor jeg nu klager over forvaltningernes arbejde. 
  

Hilsen Peter Rosendal  
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